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Protokół 
z XLIX sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 30 marca 2023 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala – Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.13 i trwała do godziny 14.37. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,33% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecny był radny Stefan Krystkowiak. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Katarzyna Kmiecik-Rosa – sekretarz gminy, Małgorzata Kęsy – zastępca skarbnika, Małgorzata 
Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Józef Grobelny – kierownik 
Wydziału Służb Technicznych, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Aktywności Lokalnej w Pępowie, Karolina Kubacka – pomoc administracyjna ds. organizacji 
pozarządowych, kultury i promocji gminy, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady 
gminy i samorządów mieszkańców, Agata i Grzegorz Konieczni – laureaci XXII edycji 
konkursu „Wielkopolski Rolnik Roku” oraz sołtysi – według załączonej listy obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030, 
b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 
c) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Pępowo, 

d) przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy Pępowo na lata 2023-2027, 

e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi w Pępowie 
na sfinansowanie prac renowacyjnych i konserwatorskich dachu kościoła, 

f) zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 marca 2011 r. 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 
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W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych, sołtysów, przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo oraz gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W tym miejscu przewodniczący wraz z wójtem podziękowali za godne reprezentowanie 
gminy i pogratulowali pp. Agacie i Grzegorzowi Koniecznym z Krzekotowic – laureatom 
konkursu „Wielkopolski Rolnik Roku 2022”, który odbywał się pod honorowym patronatem 
Marszałka Województwa Wielkopolskiego Marka Woźniaka. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 8. porządku obrad XLIX sesji 
Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości w Pępowie pod rozbudowę drogi – jako podpunkt g). 

Radni jednomyślnie – 14 głosami „za” – przychylili się do wniosku wójta, 
w następstwie czego porządek obrad XLIX sesji Rady Gminy Pępowo został zmodyfikowany 
w zakresie punktu 8. – dodano podpunkt g). Imienne wykazy głosowań radnych oraz pierwotny 
porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XLVIII sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z XLVIII sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 14 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 

 
W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 
 
 
W tym miejscu przewodniczący zarządził 15-minutową przerwę w obradach. Po przewie 

powrócono do realizacji porządku obrad XLIX sesji Rady Gminy Pępowo. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2023-2030 są zgodne ze 
zmianami w budżecie na 2023 r. 
Dyskusja: 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – zapytał, do kiedy gmina musi prowadzić monitoring 
nieczynnego od wielu lat składowiska odpadów w Czeluścinie i czy dotychczasowe badania 
wykazały zachodzenie niebezpiecznych zjawisk, takich jak np. wytwarzanie się trujących 
gazów. 
- Wójt – przyznał, że nie jest w stanie podać dokładnej daty. Poinformował, że obecnie znajdują 
się tam trzy piezometry, które zgodnie z wymogiem ustawowym są badane dwa razy do roku; 
obecnie zajmuje się tym firma z Wrocławia, która złożyła korzystną ofertę, a wyniki badań są 
dobre, nie stwierdzono żadnego zagrożenia. Nadmienił, że gmina ma obowiązek prowadzić 
takie badania przez 30 lat po zamknięciu składowiska, czyli jeszcze przez co najmniej 15 lat. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/362/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2023-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 

b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do wydatków z działu 750 administracja publiczna 
poprosił o przybliżenie, z czego wynika zwiększenie wydatków o kwotę 50.000,00 zł – po 25 
tys. zł na zakup energii elektrycznej i na zakup usług pozostałych. Zapytał, czy chodzi o energię 
wyłącznie dla urzędu, czy o ogólne zużycie. 
- Wójt – wyjaśnił, że 25 tys. zł to koszt rzeczoznawcy w ramach administracji, który będzie 
rozpatrywał sprawę związaną z podatkiem od siłowni wiatrowych, natomiast drugie 25 tys. zł 
zabezpieczamy na pokrycie kosztów energii elektrycznej i gazowej, które są zapisane w jednym 
dziale. Zaznaczył, że otrzymywane faktury za zużyty gaz w gminnych obiektach są 
horrendalnie wysokie, ponieważ nie wszystkie zaliczają się do obiektów wrażliwych. 
Nadmienił, że dla obiektów takich jak ośrodek zdrowia, szkoły czy GOKSiAL stawka wynosi 
200,17 za MWh, natomiast w przypadku budynku urzędu gminy oraz 3 świetlic wiejskich, które 
nie są zaliczane do obiektów wrażliwych, gmina płaci ok. 1.200,00 zł za 1 MWh. Poinformował, 
że wysłał w tej sprawie pismo do PGNiG Obrót Detaliczny, podobnie jak wiele innych gmin, 
jednak trudno przewidzieć jaki będzie skutek i czy zostaną wypracowane jakieś rozwiązania 
systemowe, ponieważ – mimo znaczących spadków cen gazu na rynkach europejskich – 
dystrybutor stoi na stanowisku, że jesteśmy związani umową. Wójt przytoczył przykład urzędu 
gminy, gdzie zaoszczędzono 800 m3 gazu, a rachunek wyniósł o 800% więcej (42 tys. zł 
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w porównaniu do 5 tys. zł w ubiegłym roku). Dodał, że sprawa wygląda podobnie w przypadku 
energii elektrycznej – mimo zaoszczędzenia 10% faktury są wyższe; oszczędności nie udało się 
wprawdzie uzyskać w GOKSiAL, gdzie doszły nowe urządzenia, w tym winda, jednak 
w tej sprawie zostaną przygotowane stosowne wyjaśnienia. 
Wójt zapowiedział, że jeśli nie uda się nic „utargować” z PGNiG, być może trzeba będzie 
kompletnie zamknąć świetlice wiejskie oraz pozostałe obiekty, które nie są zaliczane do 
obiektów wrażliwych. Wyraził oczekiwanie, że być może latem uda się zaoszczędzić więcej 
energii. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, że nie wygląda to optymistycznie. 
- Przewodniczący – wyraził obawę, że w połowie roku może zabraknąć pieniędzy. Przypomniał, 
że w ubiegłym roku również było konieczne zwiększanie środków na zakup energii. 
- Wójt – zauważył, że w dobie zawirowań rynkowych mało skuteczne jest składanie zamówień 
w ramach grup zakupowych. Stwierdził, że lepiej jest ryzykować i indywidualnie podchodzić 
do zawierania umów kompleksowych. Wyraził nadzieję, że odpowiedź dystrybutora na 
propozycję obniżenia stawek będzie pozytywna. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odnosząc się do zwiększania planu dochodów o kwotę 
6.000,00 zł w Szkole Podstawowej w Skoraszewicach zapytał, czy odszkodowanie od firmy 
ubezpieczeniowej jest konsekwencją palenia się oczyszczalni ścieków. 
- Wójt – potwierdził, że jest to odszkodowanie wypłacone przez ubezpieczyciela w związku 
z oczyszczalnią. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/363/2023 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. 
Jak wyjaśniła, wskazana uchwała wynika z obowiązujących przepisów prawa, które nakładają 
na gminę obowiązek uregulowania kwestii wymagań. Nadmieniła, że uchwała w tej sprawie 
obowiązuje od 2009 r., ale kwestie związane z usuwaniem, zagospodarowaniem odpadów 
komunalnych zostały uregulowane w uchwale Zgromadzenia Komunalnego Związku Gmin 
Regionu Leszczyńskiego. W nowej uchwale nie wspomina się o nich, ponieważ dotyczy ona 
wyłącznie wymagań w stosunku do przedsiębiorców usuwających nieczystości ciekłe. Nowym 
punktem, którego nie było w poprzedniej uchwale, jest § 5 i wskazanie, że przedsiębiorca, który 
takie zezwolenie posiada, musi się stosować do maksymalnych stawek opłat określonych 
w uchwale Rady Gminy, dotyczących opłat za opróżnianie zbiorników lub osadników  
w przydomowych oczyszczalniach ścieków. 
Dyskusja – brak. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/364/2023 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy Pępowo na lata 2023-2027 – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata 
Waleńska. Jak przypomniała, wskazana uchwała została już podjęta na jednej z wcześniejszych 
sesji, natomiast zostało w stosunku do niej wydane rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Wielkopolskiego. Wyjaśniła, że zmiany dotyczą § 8 i § 9 i obejmują większe uszczegółowienie 
czynników obniżających i podwyższających stawki czynszu za lokale; czynniki te obejmują 
położenie budynku, położenie lokalu w budynku, wyposażenie budynku w instalacje 
techniczne, a także ogólny stan budynku – są to czynniki ustawowe. Nadmieniła, że w uchwale 
zostały zaproponowane zarówno czynniki obniżające, jak i podwyższające; są one określone 
procentowo i będą stosowane odpowiednio, w zależności od tego, który z tych czynników 
w danym lokalu występuje. Podkreśliła, iż w rozpatrywanym projekcie uchwały zastosowano 
się do uwag zawartych w rozstrzygnięciu nadzorczym. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/365/2023 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem gminy Pępowo na lata 2023-2027 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi w Pępowie  
na sfinansowanie prac renowacyjnych i konserwatorskich dachu kościoła – projekt 
uchwały omówiła Karolina Kubacka – pomoc administracyjna ds. organizacji pozarządowych, 
kultury i promocji gminy. Jak wyjaśniła, przyznana dotacja stanowi kwotę w wysokości 25 tys. 
zł, zabezpieczoną w budżecie gminy na rok 2023. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/366/2023 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi 
w Pępowie na sfinansowanie prac renowacyjnych i konserwatorskich dachu kościoła, – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

f) zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 marca 2011 r. 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – 
projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. Jak wyjaśniła, zmiany 
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w uchwale można pogrupować na trzy punkty. Pierwszym z nich jest dostosowanie uchwały 
z 2011 r. do obowiązujących przepisów, m.in. w zakresie rodzaju obiektów, które mogą taką 
dotację otrzymać – chodzi tutaj o obiekty znajdujące się w gminnej ewidencji zabytków.  Drugi 
z nich to zmiana porządkowa – zapisy usprawniające, ułatwiające proces udzielania dotacji, 
w tym m.in. wprowadzenie do uchwały możliwości uzupełniania braków formalnych, które 
mogą pojawić się przy składaniu wniosku; jest także zmiana dotycząca terminu składania 
wniosków – proponuje się nabór w trybie ciągłym. Ostatnia grupa zmian to zapisy 
dostosowujące uchwałę do wymogów programu odbudowy zabytków z Polskiego Ładu – są to 
zmiany „kosmetyczne”, które pozwolą udzielać dotacji w ramach tej uchwały na obiekty 
finansowane w ramach dotacji z Polskiego Ładu. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/367/2023 w sprawie zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 
marca 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – projekt uchwały omówiła kierownik 
WRG Małgorzata Waleńska. Wyjaśniła, że uchwała dotyczy nabycia nieruchomości pod drogę 
stanowiącą „zalążek” do łącznika z ul. 1 Maja oraz ul. Ludwika Mycielskiego. Podkreśliła, że 
stworzy to warunki do rozbudowy mieszkaniowej na terenie gminy, ponieważ działki, które 
mieszczą się na tyłach ul. Stanisławy Nadstawek, zyskają dostęp do drogi publicznej i będą 
mogły być zagospodarowane na cele mieszkaniowe. Dodała, że powierzchnie działek oraz dane 
właścicieli, od których będą nabywane, są wskazane w treści uchwały. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIX/368/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odnosząc się do planowanej budowy chodnika wzdłuż 
nieistniejącego sadu w miejscowości Gębice zapytał, czy znany jest harmonogram tych prac. 
- Wójt – poinformował, że harmonogram jest znany, a środki z funduszu sołeckiego zostały 
zabezpieczone; lada moment powinna pojawić się dokumentacja techniczna, którą zajmuje się 
Gminna Spółka Wodna. Wyraził przekonanie, że zadanie to uda się zrealizować w tym roku 
i zostanie wpisane do budżetu przy podziale wolnych środków. Dodał, że część rur na to zadanie 
została już zakupiona. 
Wójt oznajmił, że zakończyła się sprzedaż węgla na terenie gminy. W ubiegłym roku 
sprzedaliśmy 471 ton za pośrednictwem 2 podmiotów, a w roku bieżącym – 289 ton za 
pośrednictwem 3 podmiotów, czyli razem ok. 760 ton orzecha i groszku. Podkreślił, że udało 
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się sprzedać wszystko, a na placu nie zalega nawet kilogram węgla. Wyraził przekonanie, że 
wszyscy, którzy chcieli nabyć węgiel, uczynili to, ponieważ zainteresowanie zmalało do zera. 
Wójt poinformował ponadto, że w poniedziałek odbędzie się konkurs na dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Pępowie, na który wpłynęła jedna oferta. Zapewnił, że zostanie ona 
zweryfikowana pod kątem wymogów formalnych, żeby można było procedować prace komisji 
konkursowej. 
Nawiązując do informacji medialnych dotyczących zmiany Kodeksu wyborczego wójt 
poinformował, że być może trzeba będzie stworzyć więcej punktów do głosowania na terenie 
gminy. Przypomniał, że obecnie są to cztery lokale. Dodał, że do Biura Wyborczego trzeba 
przesłać wykaz wszystkich miejscowości na terenie gminy powyżej 200 mieszkańców, 
w których do tej pory taki punkt nie funkcjonował, i podać przyczynę, dlaczego nie mógłby 
tam funkcjonować. Podsumował, że gmina Pępowo nie będzie się wychylać, jednak 
niewykluczone, że będzie trzeba te punkty stworzyć. 
- Radny Ireneusz Matyla – ponawiając swój wniosek z posiedzenia Komisji zwrócił się do wójta 
z prośbą o przedstawienie informacji na temat sprzedaży mieszkań w Siedlcu. 
- Wójt – przypomniał, że podjęta została decyzja, żeby już więcej nie obniżać ceny za te 
mieszkania, zatem kolejny przetarg był ogłoszony na tych samych zasadach. W proces 
sprzedażowy zostały zaangażowane media lokalne, jednak niestety nie udało się sprzedać 
żadnego mieszkania. Nadmienił, że wadia były wpłacone, jednak uczyniły to osoby, które chcą 
na tego typu postępowaniu zarobić – byli to „kombinatorzy”, a nie konkretni nabywcy. 
Stwierdził, że można poczekać do lipca, ponieważ w zasadzie jest już wprowadzona ustawa 
o dopłatach do kredytów na 2%, co umożliwiłoby zakup osobom zainteresowanym, które miały 
kłopoty z uzyskaniem kredytu i nie miały możliwości finansowych, żeby to kupić. Przyznał, że 
ta sytuacja go nie cieszy. Poprosił radnych o wyrażenie swojego zdania. 
- Przewodniczący – zaapelował o cierpliwość. Zauważył, że wieczorami świeci się tam i widać, 
że coś się dzieje. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, że wcześniej mówiono to samo, a za chwilę nie będzie 
się świecić, ponieważ dni są coraz dłuższe. 
- Wójt – poinformował, że lokatorzy mieszkań komunalnych chętnie zasiedliliby te mieszkania, 
nie wykupując ich. Podtrzymał propozycję sprzedaży mieszkań w lipcu, kiedy pojawią się 
kredyty. Zauważył, że już teraz media donoszą, że do deweloperów zaczynają ustawiać się 
kolejki, ponieważ pojawiają się możliwości finansowe. Stwierdził, że jeśli nie uda się sprzedać 
mieszkań, być może trzeba będzie zastanowić się i wybrać takich lokatorów, którzy zdecydują 
się podpisać umowę na wynajem lokalu z perspektywą wykupu. 
- Radny Ireneusz Matyla – zauważył, że mieszkania są w stanie deweloperskim i pojawia się 
pytanie, czy nowy lokator będzie chciał w taki stan wchodzić, czy będzie oczekiwał, że gmina 
wykończy mieszkanie. 
- Przewodniczący – przypomniał, że podjęta została decyzja o niewykańczaniu mieszkań. 
- Wójt – stwierdził, że byliby chętni, którzy weszliby w to, nie wykupując mieszkań. Pojawiłaby 
się jednak kwestia odliczenia ich wkładu w czynszu lub przy wykupie. 
- Radny Ireneusz Matyla – podsumował, że bez względu na formę spłaty, koszty byłyby po 
stronie gminy. 
- Przewodniczący – zaapelował o cierpliwość. Stwierdził, że prąd jest podłączony, więc w nocy 
będzie się tam świecić. 
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Na tym dyskusję zakończono. 
 

W punkcie 10 – przewodniczący złożył wszystkim zgromadzonym życzenia 
wielkanocne, po czym, w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XLIX sesję Rady 
Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


